



**HUBSMITH  
LAB**

# HUBSMITH LAB

The Hubsmith Lab laboratory series is a subsidiary brand of Hubsmith. Hubsmith Lab undergoes vibration, collision, splitting and reshaping the new 4 atoms.

Hubsmith Lab 實驗室系列為 Hubsmith 副品牌。Hubsmith Lab 經過震盪、衝撞、分裂、重塑新生 4 原子。



This series takes brand plasticity to a higher level, extending the brand style of product diversity, plasticity, and infinity.

該系列將品牌可塑性更上一層樓，更能將觸角延伸至產品的多樣性、可塑性、無限性等品牌風格樣貌特質。

Hubsmith Lab crosses the push bike wheel market for the first time. Nevertheless, The Hubsmith R&D team has the high-end bicycle hub R&D technology required for high-end bicycle models and the market expansion experience of high-end folding bicycle wheelsets. Led by the product riding experience and experience value of the first-class team, the Hubsmith running style culture is injected into the push bike wheel set market.

Hubsmith Lab 首次跨界滑步車輪組市場，研發團隊擁有高階車款需具備高階花鼓核心研發技術與高階小徑輪組市場拓展經驗，在具備一級車隊的產品騎乘使用體驗與經驗值的帶領下，將跑格文化注入在滑步車輪組市場。

提醒您，本產品會因為騎乘環境優劣與氣候決定保養清潔次數的多寡，正常使用產品情況下皆需要定期清潔保養。孩童操作產品時需由家長全程陪同且周遭要具備安全的騎乘環境！產品再使用前需穿戴完整護具！勿讓孩童自行組裝產品，若有安裝需求請向購入店家尋求諮詢。

商品售出前請務必再次確認並詳細檢查所購買之商品完整性，若購買當下對產品使用上有疑慮請務必向您所購買的店家反應，以避免後續再成您的不便。當商品完成結帳流程後，請確實妥善保留本保卡，以確保您日後的售服權益。

### 保固權益須知：

自授權店鋪售出戳印日算起為期一年保固，如產品經判定為非人為使用因素之瑕疵，請持購買證明與保固卡至原購買處進行補修與零件替換。如有下列情勢，則恕不列在退換貨、本售後服務與安全保障範疇內：

1. 該產品並非本公司予以授權經銷售出之公司貨。
2. 無法出示商品保固卡及無附上原廠鋼印、授權經銷店之戳印、售出日期、相符合之產品型號。
3. 保固卡遭翻印、塗改。
4. 輪組內含之產品序號遭人為移除損毀或無法辨識。
5. 產品經過自行加工、拆卸、組裝再造而導致機構不良情形。
6. 商品無配合原廠的輔件做組裝使用導致損壞不良。
7. 產品暴露在極端溫度、溶劑、酸、火、水等造成的損壞。
8. 未依產品說明書的建議而不當安裝拆卸與維修。
9. 消耗品（零組件）經判定為非人為瑕疵因素於保固內可免費更換。過保品項如需更換、保養等將酌收人工、耗材等費用。相關諮詢服務逕向銷售店家洽詢。（耗材項目詳產品說明書）。
10. 前、後花鼓所產生不影響一般機能的聲音或振動。
11. 不可抗拒天災之地變。
12. 產品未依照正常規定使用導致輪組損毀。
13. 產品皆為金屬加工製程均有 5%~10% 加工痕跡屬正常現象，故不適用退、換貨理由範疇內。

Remind you that the frequency of maintenance and cleaning of this product will be determined by the riding environment and climate. Regular cleaning and maintenance are required under normal use of the product. It is also necessary to pay attention to the fact that children must be accompanied by their parents all the way when driving with this product installed, and there must be a safe riding environment around them! Let children put on full protective gear before using the product! Do not let children assemble the product by themselves. If you have installation requirements, please consult the store where you purchased it.

If you have any questions about the product during your purchase, you must respond to the store staff to avoid subsequent inconvenience for you.

After your purchasing product is checked out, please keep the warranty card properly to ensure your after service within the warranty time.

### **Notes on warranty rights:**

The warranty period is one year from the date of stamped at the authorized store. If the product is judged to be defective due to non-human use, please bring the purchase invoice and warranty card to the original store of purchase for repair and replacement of parts.

In the following situations, they will not be listed in the scope of return, exchange, and after-sales service and security:

1. This product is not an original company product that is authorized for sale by our company.
2. The customer cannot show the product warranty card or the warranty card does not have the imprint from Hubsmith's steel stamp, the stamp of the authorized dealer, either the product model is not with the same date of sale.

3. Warranty card has been altered.
4. The serial number of the product code labeled on the rim of the wheel set was damaged or unrecognizable by human removal.
5. The product undergoes self-processing, disassembly, assembly and reconstruction, resulting in a defective situation of the mechanism.
6. The product is not assembled with the original accessories to cause damage.
7. Product damage caused by exposure to extreme temperatures, solvents, acids, fire, water, etc.
8. Improper installation, disassembly and maintenance without following the recommendations in the product manual.
9. Consumable items (components) which are judged to be non-man-made defects can be replaced free of charge under the warranty. If the warranty items need to be replaced and maintained, labor and consumable items will be charged. For related consulting services, please contact the sales store. (Please read the product manual for consumable items).
10. The sound or vibration produced by the front and rear hubs does not affect the general function.
11. Irresistible changes in natural disasters.
12. The wheel is damaged if the product is not used in accordance with normal regulations.
13. All products are metal processing. It is normal to have 5% ~ 10% processing marks, so it is not applicable to the reason of return and exchange.

## ▲ Consumable Items of Wheelsets 輪組耗材項目

Nipples 螺帽頭    Water-decal&Sticker 水標 / 貼紙    Grease 油脂

Rim tape 襯帶    Bearings 培林    Spokes 輻條

Hubsmith® 保留此份文件最終解釋權，若日後有新增、修改將不另行通知。若需獲取最新相關訊息請上 [www.hubsmith.com](http://www.hubsmith.com) 瀏覽或逕向經銷授權店洽詢。

Hubsmith® reserves the right of final interpretation of this document without prior notice. For the latest news, please check [www.hubsmith.com](http://www.hubsmith.com) or contact with Hubsmith authorized dealers.

The Hubsmith logo is displayed in a white, italicized, sans-serif font with a registered trademark symbol (®) at the end. The letters are closely spaced and have a slight slant to the right.